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ZÁPIS zo zasadnutia sekčného výboru severských disciplín  
 

Termín a čas zasadnutia: 9.11.2023, 19:00 

Miesto: Online (MS Teams) 
Prítomní členovia Výboru 
sekcie: 
 

Ondrej Tuka, Marián Baláž, Ivana Urbanová 

Ospravedlnení: Michal Straka, Peter Mlynár 

Hostia 
Marián Mesík, Vladimír Frák, Barbora Klementová, 
Lukáš Nemčík, Matúš Jančík, Ivan Hudač, Martin 
Mlynár 

Predsedajúci: Marián Baláž 

Zapisovateľ: Ivana Urbanová 

Overovatelia: Martin Mlynár 
 

PROGRAM 

1. Otvorenie  

2. Program športovej prípravy reprezentačných družstiev v behu na lyžiach, 

skokoch na lyžiach a severskej kombinácii v období november a december 

a jeho finančné zabezpečenie do 31.12.2023  

3. Podujatia v sezóne 2023/2024  

4. Rozpočet sekcie severských disciplín na rok 2024 a jeho tvorba 

5. Plán rozvoja SSD 

6. Požiadavka na preplatenie časti športovej prípravy Martina 

Stankovianskeho 

7. Požiadavka Ondreja Tuku na zapožičanie časti testovacích lyží pre Andreja 

Rendu 

8. Rôzne  

9. Záver  

 

Zápis  (podľa programu) 

 

Otvorenie: 

Zasadnutie otvoril manažér sekcie severskej disciplín, privítal prítomných a zahájil 

vecné rokovanie. Zapisovateľom bude Ivana Urbanová, overovateľ Martin Mlynár.  
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Program športovej prípravy reprezentačných družstiev v behu na lyžiach, skokoch 

na lyžiach a severskej kombinácii v období november a december a jeho finančné 

zabezpečenie do 31.12.2023  

 

Marián Baláž vyzval prítomných trénerov, aby vyhodnotili letnú prípravu svojich 

športovcov.  

 

Tréner Tamary Mesíkovej, Marián Mesík zhrnul prípravu športovkyne a podrobne 

popísal jej letnú prípravu. Zhodnotil, že s prípravou je spokojný. Momentálne sa 

nachádzajú na ľadovej stope v Poľsku. Ako najlepšie výsledky letnej sezóny uviedol 

získané body z pretekov v Szczyrku-25. miesto a preteky v Klinghentali, letné finále 

v Nemecku -31.miesto, kde konkurenciou bola celá svetová špička. 

 

Ďalej pokračoval Vladimír Frák, ktorý zhodnotil prípravu svojho družstva. Spomenul, 

že na začiatku leta pripravil harmonogram športovej prípravy spolu s finančných 

plánom. Kvôli absencii skokanského mostíka dochádza p.Frák so svojim družstvom 

pravidelne do Poľska, čo je finančne náročné, pretože do Poľska chodia skoro každý 

druhý týždeň, pred pretekmi aj každý týždeň. Družstvo reprezentantov v skokoch na 

lyžiach sa držalo HŠP, p.Frák hodnotí prípravu skokanského družstva pozitívne.  

 

Lukáš Nemčík popísal priebeh prvého sústredenia bežcov na lyžiach v Závažnej 

Porube. Spoločná príprava bežcov začala od októbra, čo je už koniec letnej prípravy. 

Spomenul, aký je plán do konca roka. Bežci na lyžiach absolvovali dva testovania 

výkonnosti, Lukáš N. popísal pozitíva a nedostatky pretekárov. Športovci sa 

nachádzajú v nižšej výkonnostnej triede, čo pripisuje tomu, že športovci trénovali 

samostatne a neorganizovane. 

 

M.Baláž vyzdvihol fungovanie trénersko-metodickej komisie a popísal priebeh 

nominačných pretekov a nominačné kritéria na YOG 2024. Pripomenul kvóty, ktoré 

sú na jednotlivé disciplíny pridelené. 

 

M.Jančík sa pýtal na nominačný predpis, ktorý posielala I.Urbanová. Pripomienkoval 

FIS bodové limity.  M.Baláž povedal, že na YOG sa nominujú dvaja najlepší pretekári 

z kategórie a majú možnosť sa nominovať na nominačných pretekoch na Štrbskom 

Plese.  
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Podujatia v sezóne 2023/2024  

 

M.Baláž povedal, že z dôvodu chýbajúcej infraštruktúry pre skoky na lyžiach 

a severskú kombináciu tieto dve disciplíny nemajú domáce preteky. Ďalej popísal 

harmonogram pretekov pre zimnú sezónu 2023/2024 v behu na lyžiach. Povedal, že 

z dôvodu chýbajúcich financií je možné, že sa počet pretekov bude redukovať.  

M. Jančík povedal pár informácii k fluorovému zákazu a dopytoval sa na kalendár 

zimných podujatí v pdf. O.Tuka ho naviedol na webovú stránku ZSL.  

 

Rozpočet sekcie severských disciplín na rok 2024 a jeho tvorba 

 

M.Baláž porovnal tvorbu rozpočtu v bývalej organizácii a ZSL. Podrobne popísal práve 

tvorbu ZSL rozpočtu.  Trvá na tom, aby sa percentuálne rozdelili prostriedky medzi 

sekcie. M.Jančík povedal, že sekcie musia vedieť svoje požiadavky a je úlohou 

manažéra sekcie, aby ich predostrel. M.Baláž povedal, že o týždeň majú sedenie 

k rozpočtu. Zatiaľ je garantovaný rozpočet pre MSJ 2024 v Planici, ostatné veci nie.  

 

Plán rozvoja SSD 

 

M.Baláž povedal, že je veľmi dôležité spracovať strategický plán pre rozvoj 

jednotlivých disciplín. Je potrebné mať tréningový plán, určený pre kluby, aby sa 

zväčšil počet členskej základne a kvalita trénovania. I.Hudáč poskytol plán 

švajčiarskeho lyžiarskeho zväzu podľa ktorého sa môžeme inšpirovať. P.Frák sa pýtal, 

či má p.Hudáč plán aj pre skoky na lyžiach a severskú kombináciu. P.Hudáč povedal, 

že sa nikdy skokmi a severskou kombináciou nezaoberal ale môže sa popýtať. 

I.Hudáč zazdielaľ prítomným švajčiarsky plán s podrobným popisom, koľko by mala 

každá veková kategória a akým spôsobom trénovať. S takýmto plánom dokážeme 

unifikovať trénovanie v kluboch a poskytnúť klubom univerzálny návod. Plán 

zohľadňuje aj jednotlivé vývinové obdobia športovca a popisuje materiálne 

zabezpečenie športova v jednotlivých obdobiach. M.Jančík poslal odkaz na plán od 

p.Hudáča do chatu na Teams. https://www.swiss-ski.ch/fileadmin/user_upload/www.swiss-

ski.ch/swiss-ski/ausbildung/Dokumente/Ski_Nordisch/FTEM_Poster_A3_Langlauf_Swiss-Ski_DE.pdf 

 

M.Baláž povedal, že podľa neho je veľmi dôležitá skupinová príprava. Počas jeho 

fungovania na zväze bude dbať na to, aby zväz rozvíjal a podporoval spoločnú 

https://www.swiss-ski.ch/fileadmin/user_upload/www.swiss-ski.ch/swiss-ski/ausbildung/Dokumente/Ski_Nordisch/FTEM_Poster_A3_Langlauf_Swiss-Ski_DE.pdf
https://www.swiss-ski.ch/fileadmin/user_upload/www.swiss-ski.ch/swiss-ski/ausbildung/Dokumente/Ski_Nordisch/FTEM_Poster_A3_Langlauf_Swiss-Ski_DE.pdf
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prípravu pre pretekárov. M.Jančík sa spýtal, aké konkrétne kroky plánuje poskytnúť 

k naplneniu tohto plánu. M.Baláž povedal, že vypracovaním spomínaného plánu pre 

kluby, ktorý sám vypracuje a pošle ho na pripomienkovanie vedeniu SD, 

reprezentačným trénerom a členom trénersko- metodickej komisie. Rád by ho 

uviedol do pracovnej činnosti od 1.mája 2024. Vedenie sekcie SD sa spoločne zhodlo 

na vypracovaní rozvojového koncepčného plánu pre sekcie SD.  

Požiadavka na preplatenie časti športovej prípravy Martina Stankovianskeho 

 

Manažér SSD popísal momentálnu situáciu Martina Stankovianskeho, ktorý sa od 

septembra nachádza v Nórsku, kde trénuje a študuje a v ZSL je zaradený do 

reprezentačného družstva. Kvôli štúdiu v zrahraničí sa nemôže zúčastňovať 

spoločných sústredení. Žiada o preplatenie niektorých jeho nákladov na trénovanie, 

keďže nevyužíva prostriedky v domácom prostredí. Lukáš Nemčík súhlasí, ak sú ešte 

na to prostriedky. I.Hudáč povedal, že je potrebné unifikovať tento prípad, pretože 

v budúcnosti môže nastať podobná situácia a je potrebné mať presné pravidlá, 

poprípade podmieniť preplatenie nákladov určitým výsledkom. M.Jančík podporil 

slová I.Hudáča, aby sa určili jasné podmienky a nevznikol tak precedens. Dodal, že 

je potrebná spoločná a pravidelná komunikácia medzi športovcom 

a reprezentačnými trénermi na diaľku. L.Nemčík povedal, že mu Martin posiela 

tréningové plány a je s ním v kontakte. I.Hudáč prišiel z nápadom, že pretekárovi 

bude schválená dotácia, vo výške ktorú schváli manažér sekcie za podmienky, že 

športovec vypracuje metodickú inštruktáž o práci, tréningu a systéme , ktorí zažil 

v Nórsku. M.Baláž povedal, že má nejaké prostriedky na splnenie Martinovej 

požiadavky v rezerve. 

 

Požiadavka Ondreja Tuku na zapožičanie časti testovacích lyží pre Andreja Rendu 

 

O.Tuka sa vyjadril, že táto požiadavka je už irelevantná.  

 

Rôzne 

M.Baláž bude predkladať návrh na VV, aby bol hlavným servismanom pre bežcov na 

lyžiach na sezónu 2023/24 Michal Jurčo a pomocný servismani Ivan Bukas a Martin 

Mlynár. M.Baláž povedal, že je potrebné, aby sme do diania v bežeckom lyžovaní 
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zapojili ľudí z domáceho prostredia, ktorí majú skúsenosti. Finančná odmena bude  

120 eur/ deň na podujatia,  na ktorých sa zúčastnia. M.Baláž je s Michalom Jurčom 

dohodnutý, že Michal J. príde v období sústredenia na Štrbskom plese testovať lyže. 

I.Hudáč dodal, že ak je Michal Jurčo hlavný servisman mal by aj viesť tím 

servismanov. L.Nemčík nemá voči návrhu námietky. Vedenie sekcie SD súhlasí 

s návrhom manažéra SD ohľadom zloženia servisného tímu. V prípade potreby bude 

sekcia SD počítať ešte s jedným servismanom. 

Záver 

M.Baláž vyzval prítomných, aby sa ozvali v prípade otázok. Nik nemal ďalšie otázky. 

M.Baláž poďakoval prítomným za ich čas a ukončil rokovanie.   

 

 

V Bratislave, dňa 10.11.2023 

Zápis napísal: Ivana Urbanová,  Oddelenie starostlivosti o reprezentáciu 

Zápis overil: Martin Mlynár 

 
 
 


